
  

 
       Middelfartvej 180 

5200 Odense V 

Telefon: 63 75 19 00 

  

E-mail: provstegaardskolen.buf@odense.dk 

 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

 

Dato: 28. 02.2023 

Tidspunkt: 17.00 

Mødeleder: Henriette 

 

Deltagere: AP, CR, HF, LM, HO, Rikke, Bjørn, Thomas, 

Maria, Elevrådsrepræsentant Aya 

 

Fraværende: Thomas, Michael. 

 

 

Dagsorden 

Hvad handler punktet om, er 

der særlige ansvarlige, 

gæster og er det til 

orientering (O), drøftelse (D) 

eller beslutning (B) 

Tid 

Estimeret tid til punktet 

Referat 

Opsummering af 

orientering/drøftelse, 

angivelse af evt. ansvarlig 

og evt. deadline 

Formidling 

Til hvem, af hvem og 

hvordan? 

1. Godkendelse af 

dagsorden (B) 

5 min. Godkendt  

2. Fra eleverne – Hvad 

rører sig. 

- Børneskolen 

- Ungeskolen 

15 min. Det lille elevråd arbejder 

med toiletter, skrald og 

oprydning. 

Det store elevråd har 

afholdt fest for ungemiljøets 

elever. Der var spisning, 

dans og DJ. Det var en stor 

succes. 

Der er et øget fokus på 

drenge og pigetoiletter for 

tiden. Det er der forskellige 

holdninger til. Det er på 

baggrund af, at der har 

været hærværk på 

toiletterne. 

Elevrådet har desuden 

arbejdet med 

drømmeskolen for 

fremtiden. 

 

3. Fra ledelsen 

- Status på F-

SFO og 

kommende 

klassedannelse 

- Andet 

15 min. Vi har fået tildelt midler til 2 

0. klasser. Klasseloftet er 

stadig 28 elever, da 

folketinget har udskudt 

beslutningen om et loft på 

26. 

3 elever har siden 

tildelingen valgt 

anderledes. 

16. marts får vi 

budgettildelingen, så vi 

afventer. 
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Mange af vores 

Chromebooks er ved at 

være forældet. Det viser sig 

ved at nogle af de 

hjælpemidler som eleverne 

har adgang til ikke kan 

bruges længere. Vi står 

derfor overfor en beslutning 

om vi vil investere i nye 

eller om vi skal indføre 

BYOD i ungemiljøet. 

 

Fra uge 16 begynder 

udslusningen af vores 

ukrainske til diverse 

distriktsskoler. Umiddelbart 

er der kun 7 af vores 

elever, der afgår til andre 

skoler. 

 

4. Trafik ved Thomas 20. min Der forekommer adskillige 

farlige situationer omkring 

p-pladsen ved 

Middelfartvej. Thomas 

redegjorde for 

ejerforholdene omkring p-

pladserne. Pladserne deles 

mellem Miljø-Bo og 

svømmehallen. 

Derefter drøftedes 

forskellige løsninger for de 

trafikale forhold. 

 

 

5. Spisning    

6. Er personalet utryg i 

deres arbejdsklima, 

hvilken støtte får 

personalet og er der 

opmærksomhed på 

dialog med eleverne 

på årgangene og 

ikke kun i klasserne 

i forhold til deres 

tryghed over at 

komme i skole. Det 

sidste spørgsmål er 

målrettet 4. og 9. 

årgang. 

20 min. Generel drøftelse på 

bagkant af klasser, der har 

været presset i en periode. 

Stor ros til personalet, som 

har været tættest på. 

 

7.  Bestyrelseskursus 

ved Bjørn. 

20 min. Bjørn har kontakt med 

andre naboskoler, om de er 

interesserede i et kursus 

for skolebestyrelser. Vi 

afventer svar i de 

kommende dage. 

Ligeledes kontakt med 

kommunen og hvor vidt 

kommunen kan understøtte 

noget træning for 

skolebestyrelser. 

Bjørn arbejder videre. 



8. Punkter til næste 

møde. 

Status på 

Antimobbestrategien 

fra afdelingerne 

 Punktet kommer på 

afdelingsmøder i den 

kommende tid, så punktet 

udskydes til næste møde. 

 

9. Evt. 5 min. Bjørn orienterede om 

forældrenes formøde. Her 

blev følgende drøftet: 

-Kontaktforældremøde 

- Årshjul med behandling af 

de enkelte principper. 

- Nye principper 

 

 

 


